

# Bestyrelsesmøde i Rytmisk Råstof

24/4-2017

## Referat

tilstede: Henning, Mads, Søren Bojsen, Søren Lund, Rasmus, Erik og Jonas.

### 1. Godkendelse af referat Godkendt

### 2. Øvelokaler

Hvem laver vi øvelokaler for. Hvem er de øvende nu og hvem er de i fremtiden?

Vi nedsætter et øvelokaleudvalg som vil diskutere øvelokalernes fremtid.

Øvelokaleudvalget blir, Søren Lund, Henning og Rasmus.

### 3. Kulturnat

Fre. d. 1. September under "Svendfesten" er der kulturnat. Vi er blevet inviteret til at deltage.

Vi taler om det løbende som der kommer flere oplysninger.

### 4. Frivillige

Vi havde lidt uenigheder omkring bandcare ordningen hvor Marie havde lavet en masse fine tiltag, og der var ikke rigtig opbakning. Derfor er det nu bestemt at fremtidige tiltag bliver meldt ud fra Kontoret. Tingene kan sagtens stadig komme fra de frivillige, men bliver meldt ud fra kontoret.

Vi rummer alle de frivillige, men vi tager hånd om det konflikter der er. Bestyrelsen har besluttet at der fra ledelsens side bliver taget hånd om DE frivillige som for tiden volder lidt usikkerhed i gruppen.

### 5. Status fra Huset

Der sker mange ting i hverdagen, og de er mange forespørgelser på at låne gear osv.

Henning, Mads og HC mødes hver mandag og holder et opsamlingsmøde på hvad og hvordan.

Forslag til system ang. udlejning.

På næste møde kommer der et økonomisk overblik fra kontoret og tal og overblik fra Ruth. Vi prøver at sætte et møde op med vores kasserer (Erik) og Ruth.

### 6. Næste møde.

På næste møde snakker billetudbyder.

Gennemgang af økonomi/budget.

### 7. Evt.

Svendborg Sound ligner mere og mere noget rod, og vi trækker os stille og roligt ud af det.